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       Kołobrzeg, dnia 29 czerwca 2017 r. 
BRM.0002.33.2017.K 
 

Protokół Nr 33/2017 
 
z XXXIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 29 czerwca 2017 r. o godzinie 
9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13 
 
Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 r. wraz z informacją o stanie 

mienia, 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2016 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącym udzielenia 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2016, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok, 

b) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 

5. Uroczysta część sesji w sali koncertowej ratusza miejskiego (ok. godz. 12.00): 

wręczenie Kołobrzeskich Krzyży Kombatanckich przyznanych przez Związek 

Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych: 

- Miastu Kołobrzeg, 

- Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu, 

- Kombatantom – uczestnikom walk o Kołobrzeg w marcu 1945 r. 

Po zakończeniu części uroczystej sesji przejście na dalszy ciąg obrad do dużej sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen 

i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto 

Kołobrzeg zarządzanych i użytkowanych przez Miejski Ośrodek Sportu 

i Rekreacji w Kołobrzegu, 

2) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 

117/6 obr.5, położonej w Kołobrzegu przy ul. Fredry, 
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3) ustanowienia służebności gruntowej przechodu na działce nr 113/24 obr.14, 

położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej, 

4) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 36 

obr.12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Waryńskiego 8-9, 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy torami 

kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno 

w gminie Kołobrzeg, 

6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. 

Kasprowicza i H. Kołłątaja. 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wybranych zadań 

inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2014-2016 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku z kontroli kompleksowej 

wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

w latach 2014-2016. 

8. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2016, 

2) z działalności między sesjami. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 32/2017 z XXXII sesji, która odbyła się 25 maja 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 
otworzył XXXIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka – Prezydenta Miasta; Jerzego 

Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad  

i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta 

Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media 

kołobrzeskie a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne. 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
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Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zgłosił dwa wnioski formalne o zmianę porządku obrad 

polegające na wycofaniu z porządku obrad sesji dwóch projektów uchwał zawartych  

w punkcie 6 podpunkt 5 i 6: 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – 

Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno w gminie Kołobrzeg, 

6) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza  

i H. Kołłątaja. 

Pan radny krótko uzasadnił: „My rozumiemy wnioskodawców, rozumiemy również 

Prezydenta Miasta, że wprowadził te projekty uchwał pod obrady Rady, ale my uważamy, że 

absolutoryjna sesja Rady Miasta zwłaszcza podzielona na część uroczystą, kiedy oddamy 

honor miastu Kolobrzeg oraz kombatantom walczącym o miasto Kołobrzeg, te projekty 

uchwał takie trudne, ciężkiego kalibru nie przystają na dzisiejszej sesji. Biorąc pod uwagę, że 

jest to już któreś ściągnięcie z porządku obrad, więc deklaruję, że w wolnych wnioskach 

zaproponuję Wysokiej Radzie termin w miarę możliwy najbliższej sesji Rady mniej więcej 13 

– 14 lipca, jeżeli radni wyrażą taką zgodę i wtedy porządek obrad będzie miał te dwa projekty 

uchwał.” 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta, który w imieniu Prezydenta Miasta zgłosił 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na zdjęciu projektu uchwały  
w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu na działce nr 113/24 obręb 14, 
położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej zawartego w punkcie 6 podpunkt 3 porządku 
obrad. Zastępca Prezydenta uzasadnił to tym, że w tej chwili jest wydawana decyzja  
i prawdopodobnie trzeba będzie jeszcze ustanowić przejazd do tej działki. Urząd chce to 
zrobić kompleksowo. 
 

Pani radna Wioletta Dymecka zgłosiła 5 wniosków formalnych o zmianę porządku obrad 

polegających na wprowadzeniu do porządku obrad projektów uchwał: 

-   w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg (projekt Grupy 

       Radnych), 

-     w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela GMK w stowarzyszeniu „Lokalna 

       Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg” (projekt Klubu Radnych „Porozumienie dla 

       Kołobrzegu” i Klubu Radnych Platforma Obywatelska), 

-  w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Rady Miasta w Komisji  

       Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg (projekt Klubu Radnych 

       „Porozumienie dla Kołobrzegu” i Klubu Radnych Platforma Obywatelska), 

-     zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta, 

       (projekt Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu” i Klubu Radnych Platforma 

        Obywatelska), 

-   w sprawie  odwołania dotychczasowego przedstawiciela GMK w Stowarzyszeniu Rybacka 

     Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta” (projekt Klubu Radnych „Porozumienie dla 

      Kołobrzegu” i Klubu Radnych Platforma Obywatelska). 
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Pani radna zaproponował, aby te projekty uchwał ująć w punkcie 3 jako podpunkty: 1, 2, 3, 4, 

5. 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Jestem zaskoczony stanowiskiem Klubu Platformy 

Obywatelskiej na temat wycofania, procedowania dwóch projektów uchwał bardzo ważnych 

z punktu przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Oba te plany były szczegółowo rozpatrywane na komisjach. Uważam, że 

dokładnie było wszystko omówione, na pytania wszystkie były odpowiedzi stosowne i nie ma 

co szukać dziury w całym tylko po prostu w dalszym ciągu procedować obie uchwały. 

Według mojej oceny jest to nieczysta gra. Nie wiem, do czego to zmierza. Skoro było raz 

wycofane z porządku obrad i nie złożyliście żadnego wniosku, żadnej poprawki, to, po co po 

raz drugi czekać? Wniesiecie nowe poprawki, czego nie zrobiliście przez miesiąc? Myślę, że 

nie powinniśmy się pod tym podpisać poprzez głosowanie i obie uchwały powinny pozostać 

w porządku obrad.” 

 

Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel zgłosił wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad ze względów proceduralnych. Przewodniczący przypomniał, że w punkcie 5 

porządku obrad jest zaplanowana uroczysta część sesji w sali koncertowej Ratusza. 

Przewodniczący zaproponował Radzie zamienienie punktu 3 z punktem 4. I kiedy Rada 

przyjmie zgłoszone wnioski formalne o zmianę porządku obrad, to wówczas punkt  

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi stanie się punktem 5. Przewodniczący 

zaproponował, aby punkt 4 dotyczący rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

rozpatrzyć przed częścią uroczystą. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie 

Prezydencie. Nie wiem, dlaczego Pani Wioletta Dymecka przemilczała fakt, że oprócz 

propozycji odwołania z wielu funkcji Pana radnego Henryka Bieńkowskiego jest również 

wniosek o odwołanie mnie z Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej.” 

 

Pani radna Wioletta Dymecka powiedziała, że projekty uchwał są przygotowany zgodnie ze 

Statutem Miasta. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

porządkiem obrad i zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę 

porządku obrad. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego o treści:  

„Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy 

torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno  

w gminie Kołobrzeg zawartego w punkcie 6 podpunkt 5 porządku obrad: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  

16 radnych, 4 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Nie głosował pan radny 

Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy torami kolejowymi relacji 
Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno w gminie Kołobrzeg, 
zawartego w punkcie 6 podpunkt 5 porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Dariusza zawadzkiego o treści: 
„Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 
dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja (punkt 6 podpunkt 6 
porządku obrad): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 16 
radnych, 4 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Nie głosował pan radny A. 
Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. 
Kasprowicza i H. Kołłątaja, zawartego w punkcie 6 podpunkt 6 porządku obrad. 

 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym w imieniu 
Prezydenta Miasta przez Pana Jerzego Wolskiego, Zastępcę Prezydenta Miasta o treści: 
„Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej 
przechodu na działce nr 113/24 obręb 14, położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej, 
zawartego w punkcie 6 podpunkt 3 porządku obrad: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
19 radnych, 1 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Nie głosował pan radny 
Przemysław Kiełkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z punktu 6 podpunktu 3 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu na 
działce nr 113/24 obręb 14, położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią radną Wiolettę Dymecka  
o treści:  
„Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. (Nowy punkt 3 podpunkt 1): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
12 radnych, 6 przeciw zmianie, 2 wstrzymało się od głosu. Nie głosował Pan radny 
Ryszard Szufel. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez dodanie nowego punktu 3 
podpunkt 1: podjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Panią 
radną Wiolettę Dymecką o treści: 
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„Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 
przedstawiciela GMK w stowarzyszeniu „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu 
Kołobrzeg. (Nowy punkt 3 podpunkt 2): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
12 radnych, 6 przeciw zmianie, 2 wstrzymało się od głosu. Nie głosował Pan radny 
Ryszard Szufel. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela GMK  
w stowarzyszeniu „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg w nowym 
punkcie 3 jako podpunkt 2. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią radna Wiolettę Dymecką  
o treści: 
„Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 
przedstawiciela Rady Miasta w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg. 
(Nowy punkt 3 podpunkt 3): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
12 radnych, 6 przeciw zmianie, 2 wstrzymało się od głosu. Nie głosował Pan radny 
Ryszard Szufel. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Rady Miasta 
w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg w nowym puncie 3 jako 
podpunkt 3. 

 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Panią 
Radną Wiolettę Dymecką o treści: 
„Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta. (Nowy punkt 3 podpunkt 4): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 12 
radnych, 7 przeciw zmianie, 1 wstrzymał się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny 
Ryszard Szufel. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 
Miasta w nowym punkcie 3 jako podpunkt 4. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszony m przez Panią 
radną Wiolettę Dymecką o treści: 
„Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 
przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa 
Działania „Morze i Parsęta”. (Nowy punkt 3 podpunkt 5): 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
12 radnych, 6 przeciw zmianie, 2 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny 
Ryszard Szufel. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Gminy 
Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze  
i Parsęta” w nowym punkcie 3 jako podpunkt 5. 
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Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Ryszarda Szufla, Przewodniczącego Rady o treści: 
„Punkt dotyczący interpelacji i zapytań radnych przenieść po puncie dotyczącym 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu.” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
17 radnych, 4 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym, dokonała zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie punktu 
dotyczącego interpelacji i zapytań radnych po punkcie dotyczącym rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu. 
 
Porządek obrad po zmianach dokonanych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, 

2) sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela GMK w stowarzyszeniu 

„Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”, 

3) odwołania dotychczasowego przedstawiciela Rady Miasta w Komisji 

Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta, 

5) odwołania dotychczasowego przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg  

w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa Działania „Morze i Parsęta”. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

     z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2016 r. wraz z informacją o stanie mienia, 

3) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2016 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącym udzielenia Prezydentowi 

Miasta Kołobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2016, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok, 

b) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Uroczysta część sesji w sali koncertowej ratusza miejskiego (ok. godz. 12.00): 

      wręczenie Kołobrzeskich Krzyży Kombatanckich przyznanych przez Związek 

      Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych: 
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- Miastu Kołobrzeg, 

- Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu, 

- Kombatantom – uczestnikom walk o Kołobrzeg w marcu 1945 r. 

Po zakończeniu części uroczystej sesji przejście na dalszy ciąg obrad do dużej sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen i opłat 

za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg 

zarządzanych i użytkowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu, 

2) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 117/6 

obr.5, położonej w Kołobrzegu przy ul. Fredry, 

3) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 36 

obr.12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Waryńskiego 8-9. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wybranych zadań 

       inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2014-2016 

       oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku z kontroli kompleksowej 

        wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

        w latach 2014-2016. 

9.    Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2016, 

2) z działalności między sesjami. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta sprawozdanie z wykonania uchwal Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach przedstawił Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta 

Miasta ds. gospodarczych. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach stanowią załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie odwołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Autorem projektu uchwały była Grupa Radnych (Danuta Wilk, Bogdan Błaszczyk, Wioletta 

Dymecka, Sławomir Kargul, Dariusz Zawadzki, Przemysław Kiełkowski, Artur Dąbkowski, 

Karolina Szarłata – Woźniak, Aneta Cieślicka, Wiesław Parus, Krystyna Strzyżewska). W 

imieniu Grupy Radnych projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna 

Wioletta Dymecka. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że z tego projektu uchwały wynika, że 

doszło do porozumienia, więc duży może więcej.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny temu 

projektowi uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli radni: p. Marek Młynarczyk, 

Przewodniczący Rady Miasta, p. Bogdan Błaszczyk, p. Krzysztof Plewko, p. Prezydent 

Miasta, p. Dariusz Zawadzki oraz Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych – p. 

Jerzy Wolski. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzko zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. Za 

wnioskiem głosowało 15 radnych, 1 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady zamknął listę mówców i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący poinformował, że odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady następuje  

w głosowaniu tajnym, które przeprowadza trzyosobowa Komisja Skrutacyjna wybrana przez 

Radę. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujących radnych: 

1. Wioletta Dymecka – wyraziła zgodę 

2. Artur Dąbkowski – wyraził zgodę 

3. Wiesław Parus – wyraził zgodę 

 

Za wyborem Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1) p. Wioletta Dymecka 

2) p. Artur Dąbkowski 

3) p. Wiesław Parus 

głosowało 11 radnych, 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Komisję Skrutacyjną  

w składzie: 

1) p. Wioletta Dymecka 

2) p. Artur Dąbkowski 

3) p. Wiesław Parus 

 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się oraz rozdanie kart do 

głosowania. Komisja Skrutacyjna ze swojego składu wybrała Pana radnego Artura 

Dąbkowskiego na Przewodniczącego Komisji. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił 

zasady głosowania, a następnie Komisja przystąpiła do procedury głosowania.  
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Po przeprowadzeniu tajnego glosowania przez Komisję Skrutacyjną, Przewodniczący Rady 

ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej, 

który przedstawił protokół z głosowania i podał wyniki głosowania. 

W głosowaniu tajnym udział wzięło 21 radnych, oddano 19 głosów ważnych, 2 głosy 

nieważne. Za odwołaniem radnego Henryka Bieńkowskiego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg głosowało 12 radnych, 7 przeciw. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku tajnego głosowania odwołała 

radnego Henryka Bieńkowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Kołobrzeg i tym samym podjęła uchwałę NR XXXIII/467/17 w tej sprawie. 

Po tym glosowaniu Przewodniczący Rady udzielił głosu p. radnemu Henrykowi 

Bieńkowskiemu, który powiedział: „Warto być niezależnym i mieć godność – to się przydaje 

w polityce.” 

Przewodniczący zarządził 5 minutową przerwę, po której wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 

przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w stowarzyszeniu „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Regionu Kołobrzeg” 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” i Klub Radnych Platforma Obywatelska. W imieniu obu Klubów projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 

Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że z tego projektu uchwały wynika, że 

doszło do porozumienia, więc duży może więcej.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny temu 

projektowi uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: p. radny Krzysztof Plewko,  

p. radny Dariusz zawadzki, p. radny Marek Młynarczyk, p. radna Wioletta Dymecka. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 

dotychczasowego przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w stowarzyszeniu „Lokalna 

Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

7 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny R. Szufel. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/468/17 w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Gminy 

Miasto Kołobrzeg w stowarzyszeniu „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu 

Kołobrzeg”. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 

przedstawiciela Rady Miasta w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta 

Kołobrzeg 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” i Klub Radnych Platforma Obywatelska. W imieniu obu Klubów projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 

Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że z tego projektu uchwały wynika, że 

doszło do porozumienia, więc duży może więcej.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny 

odwołaniu i nie poprze uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: p. radny Krzysztof Plewko,  

p. radny Sławomir Kargul, Pan radny Ryszard Szufel – Przewodniczący Rady. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 

dotychczasowego przedstawiciela Rady Miasta w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie 

Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

6 przeciw, 1 wstrzymało się od głosu. Nie głosował Pan radny R. Szufel. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/469/17 w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Rady Miasta 

w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 (po zmianach) – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” i Klub Radnych Platforma Obywatelska. W imieniu obu Klubów projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 

Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub negatywnie zaopiniował 

projekty uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie poprze uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli radni: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej 

 Pan rady Marek Młynarczyk: „Od stycznia pracuje w Komisji ds. Budżetowo-

Gospodarczych i tak merytorycznej i fachowo prowadzonej Komisji nie ma w naszej 

Radzie. Jest to najlepszy przewodniczący komisji i jego odwołanie będzie dużym 

błędem. Jeżeli chodzi o Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej, to jest osoba na 

właściwym miejscu.” 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki : ”Dla mnie nie jest zdziwieniem, że tak postępuje 

większość. Zdziwienie u mnie budzi to, że Państwo pozbawiacie się fachowca. Pan 

radny Bieńkowski był przydatną osobą, robicie krzywdę dla miasta. Nie wylewajcie 

dziecka z kąpieli.” 

 Pan radny Dariusz Zawadzki: „Nikt na tej sali nie podważał doświadczenia Pana 

radnego Bieńkowskiego. Pan radny może dzielić się swoją wiedzą pracując  

w Komisji. 

 Pani radna Wioletta Dymecka 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie § 1 punkt 1 projektu 

uchwały: odwołanie z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Budżetowo-

Gospodarczych Pana Henryka Bieńkowskiego 
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za odwołaniem głosowało 12 radnych, 0 

przeciw odwołaniu, 1 wstrzymał się od głosu, (8 radnych nie głosowało). Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów odwołała Pana Henryka 

Bieńkowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Budżetowo - Gospodarczych. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie § 1 punkt 2 projektu uchwały: odwołanie  

z funkcji Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Pana Krzysztofa Plewko. 

 

Za odwołaniem głosowało 12 radnych, 0 przeciw odwołaniu, 1 wstrzymał się od głosu. 

(8 radnych nie głosowało). Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów odwołała Pana Krzysztofa 

Plewko z funkcji Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej.  

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z zapisami: 

§ 1 punkt 1 – z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Budżetowo - Gospodarczych odwołuje 

się Pana Henryka Bieńkowskiego. 

§ 1 punkt 2 – z funkcji Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej odwołuje się Pana 

Krzysztofa Plewko. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Nie głosowało 9 radnych. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXIII/470/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego 

przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa 

działania „Morze i Parsęta” 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” i Klub Radnych Platforma Obywatelska. W imieniu obu Klubów projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 

Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” i Przewodniczący Klubu Radnych 

„Prawo i Sprawiedliwość nie przedstawili stanowisk Klubów, ponieważ byli nieobecni. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Gminy Miasto Kołobrzeg  

w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa działania „Morze i Parsęta”: 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Nie głosował Pan radny R. Szufel. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/471/17 w sprawie odwołania dotychczasowego przedstawiciela Gminy 

Miasto Kołobrzeg w Stowarzyszeniu Rybacka Lokalna Grupa działania „Morze i 

Parsęta”. 

 

Punkt 4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok 

 

Podpunkt 1 – wystąpienie Prezydenta Miasta 

 

Pan Janusz Gromek – Prezydent Miasta przedstawił sprawozdanie finansowe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 

Sprawozdania Prezydenta Miasta stanowią załącznik do protokołu. 

 

Podpunkt 2 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 r. wraz z informacją o stanie mienia  

 

25 kwietnia 2017 r. do Rady Miasta wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 21 kwietnia 2017 r.  

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia.   

 

Uchwałę SO Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie zawierającą opinię  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Prezydenta Miasta Kołobrzeg przedstawił 

Przewodniczący Rady. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2016 rok: 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan radny Jacek Kalinowski przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej z dnia 26 maja 2017 r. w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 
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Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącym udzielenia 
Prezydentowi Miasta Kolobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2016: 
 
8 czerwca 2017 r. do Rady Miasta wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 6 czerwca 2017 r. w sprawie wydania opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Kołobrzegu w sprawie absolutorium. W dniu 28 czerwca 
2017 r. do Rady Miasta wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 27 czerwca 2017 r. w sprawie sprostowania oczywistej 
omyłki pisarskiej w uchwale Nr LXXI.312.Z.2017 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 6 czerwca 2017 r. w sprawie wydania opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Kołobrzegu. 
 
Obie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta, Pan Ryszard Szufel. Opinia Składu Orzekającego RIO była pozytywna i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 – dyskusja: 
 
Przewodniczący poinformował Radnych, że dyskusja, którą po chwili otworzył, toczyć się 
będzie nad sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok oraz nad 
absolutorium dla Prezydenta Miasta z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2016 rok. W związku z powyższym w punkcie 4 podpunkt 6a i 6b, gdzie zostały ujęte 
projekty uchwał w sprawie: 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok, 
- udzielenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2016 rok, 
nie będzie dyskusji, a jedynie same głosowania nad tymi dwoma projektami uchwał. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Klubu Radnych Platforma 
Obywatelska, który przedstawił stanowisko Klubu 

 Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu Radnych „Porozumienie dla 
Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”, która przedstawiła stanowisko Klubu. 
Przewodnicząca Klubu na zakończenie swojego wystąpienia przekazała, że Klub 
poprze obrad projekty uchwał i liczy na owocną współpracę.  

 Pan radny Henryk Bieńkowski – Przewodniczący Klubu Radnych Niezależny 
Kołobrzeg, który przedstawił stanowisko Klubu, który na zakończenie swojego 
wystąpienia poinformował, że z uwagi na niezgodność budżetu uchwalonego  
z wykonaniem w zakresie budżetu zadaniowego, Klub nie poprze uchwały w sprawie 
absolutorium.  

 Pan radny Marek Młynarczyk – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który przedstawił stanowisko Klubu, który na zakończenie 
wystąpienia poinformował, że Klub poprze zatwierdzenie sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok, 
natomiast nie zagłosuje nad absolutorium dla Prezydenta Miasta. 
 

 Pan radny Krzysztof Plewko,  

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych – Pan Jerzy Wolski,  
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 Pan radny Jacek, Kalinowski,  

 Pan radny Ireneusz Zarzycki,  

 Skarbnik Miasta – Pan Grzegorz Czakański  

 Pan radny Marek Młynarczyk. 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 
za 2015 rok: 
 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że „Zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Prezydent Miasta przekazał Radzie 
sprawozdanie finansowe Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. Na podstawie art. 270 ust. 4 
ww. ustawy Rada rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki samorządu 
terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. Mając powyższe na uwadze 
oraz w oparciu o § 36 ust. 1 Statutu Miasta przedkładam Radzie Miasta projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2016 rok: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 
1 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/472/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. 
 
Punkt 4 podpunkt 6b – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 
za 2016 rok: 
 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że „Zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu: 
1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 
2) sprawozdania finansowego Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Miasto Kołobrzeg, 
– na posiedzeniu w dniu 26 maja 2017 r. pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2016 rok i wystąpiła do Rady Miasta z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2016 rok. Kserokopia wniosku została dołączona do projektu uchwały.”  
Na podstawie § 36 ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg oraz zgodnie z wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej Przewodniczący przedłożył Radzie Miasta projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2016 rok. Jednocześnie poinformował, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym uchwałę w sprawie absolutorium Rada 
podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miasta, tzn. do 
podjęcia tej uchwały wymagane jest 11 głosów za. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2016 rok: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 
7 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady podjęła UCHWAŁĘ NR XXXIII/473/17 w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2016 rok. Jest to zgodne z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
 
Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Radni zgłosili następujące interpelacje do Prezydenta Miasta: 

 Pan radny Krzysztof Plewko w sprawie przydziału mieszkań 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki w sprawie przebudowy ulicy Czarnieckiego 

 Pani radna Wioletta Dymecka w sprawie funkcjonowania umów KTBS i w sprawie 
spotkania stowarzyszenia „Reks” 

 Pan radny Sławomir Kargul w sprawie zmiany lokalizacji miejsca parkingowego dla 
osób niepełnosprawnych i w sprawie wycięcia drzew 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w sprawie rowu melioracyjnego przy ROD „Kolejarz” 

 Pan radny Dariusz Zawadzki złożył trzy interpelacje: 
- w sprawie likwidowania placów zabaw 
- w sprawie inwentaryzacji drzew 
- w sprawie mew 

 Pani radna Danuta Wilk złożyła cztery interpelacje: 
- w sprawie terenu między ulicą Wylotową a Klonową 
- w sprawie remontów podwórek wykonanych w 2017 roku 
- w sprawie wiaty autobusowej 
- w sprawie wycinku 2 drzew 

 Pan radny Artur Dąbkowski w sprawie wymalowania słupków na ulicy Tarnopolskiej 

 Pan radny Krzysztof Plewko w sprawie rowu na ulicy Wylotowej 

 Pan radny Marcin Beńko w sprawie dzierżawy głowicy molo 

 Pan radny Henryk Bieńkowski w sprawie pism K-DR.7021.89.2016.VII 
 
Punkt 6. Uroczysta część sesji w Sali Koncertowej Ratusza Miejskiego (ok. godz. 
13:00): wręczenie Kołobrzeskich Krzyży Kombatanckich przyznanych przez Związek 
Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych: 
 
- Miastu Kołobrzeg, 
- Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu, 
- Kombatantom – uczestnikom walk o Kołobrzeg w marcu 1945 r. 

 
Przewodniczący Rady dokonał otwarcia części uroczystej sesji: „Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo. Rozpoczynamy kolejną uroczystą część sesji Rady Miasta związaną  
z uhonorowaniem Miasta Kołobrzeg, Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu oraz 
uczestników walk o Kołobrzeg „Kołobrzeskimi Krzyżami Kombatanckimi”. 
 
Przewodniczący powitał: 

 Kombatantów – uczestników walk o Kołobrzeg w marcu 1945 roku. 
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  Członków Zarządu Głównego Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 
  Politycznych: 
  - Wiceprezesa Zarządu Głównego Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 
      Politycznych – kontradmirała, Kawalera Orderu Wojennego Virtuti Militari 
  - Dyrektora Biura Zarządu Głównego Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 
     Politycznych. 

 Członków Zachodniopomorskiego Zarządu Wojewódzkiego Związku Kombatantów 
RP i Byłych Więźniów Politycznych w Szczecinie: 
- Prezesa 
- Wiceprezesa, Kawalera Virtuti Militari, uczestnika walk o Kołobrzeg. 

 Pana Marka Hoka – Posła na Sejm RP 

 Pana Czesława Hoca – Europosła 

 Panią Annę Mieczkowską – Członka Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego 
oraz Pana Henryka Carewicza – Radnego Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego. 

 Panią Helenę Rudzis – Gruchałę – Wicestarostę Kołobrzeskiego. 

 Panią Danutę Adamską – Czepczyńską – Przewodniczącą Rady Powiatu w 
Kołobrzegu. 

 Pana Radosława Horanin, przedstawiciela Dyrektora Muzeum Oręża Polskiego  
w Kołobrzegu. 

 Przedstawicieli organizacji kombatanckich i służb mundurowych. 

 Witam wszystkich obecnych na tej uroczystej części sesji. 
  
O dalsze poprowadzenie uroczystej sesji Przewodniczący Rady poprosił Pana płk Zbigniewa 
Bejgera – Pełnomocnika Prezydenta Miasta i Starosty Kołobrzeskiego. 
 
Po wręczeniu Kołobrzeskich Krzyży Kombatanckich przyznanych przez Związek 
Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych i wystąpieniach zaproszonych gości, 
Przewodniczący Rady zamknął część uroczystą sesji i zaprosił radnych na dalszy ciąg obrad 
do dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta. 
 
Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 
 
Punkt 7 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektów 
użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych i użytkowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu 
 
Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawił Pan radny 
Henryk Bieńkowski – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów 
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do rady o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do rady o jego odrzucenie. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska - Przewodniczącą Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub nie poprze projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie poprze projektu 

uchwały. Klub uważa, że jest to kompetencja Rady Miasta. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie poprze projektu 

uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych, Pan Jacek Woźniak. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji  
ds. Budżetowo – Gospodarczych oraz Komisji Komunalnej o odrzucenie projektu uchwały  
w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen i opłat 
za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych  
i użytkowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 
9 radnych, 9 przeciw odrzuceniu, 2 wstrzymały się od głosu. Wyniki głosowania 
stanowią załącznik do protokołu 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 
uchwały, w związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen i opłat 
za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych  
i użytkowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 
11 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały  
w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnienia do ustalania cen 
i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg 
zarządzanych i użytkowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu. 
 
Punkt 7 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 117/6 obręb 5, położonej w Kołobrzegu 
przy ul. Fredry 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 
Wolski, Zastępca Prezydent Miasta ds. Gospodarczych. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawił Pan radny 
Henryk Bieńkowski, Przewodniczącego Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 
117/6 obręb 5, położonej w Kołobrzegu przy ul. Fredry: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Pan radny Artur Dąbkowski nie oddał głosu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/474/17 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i 
przejazdu na działce nr 117/6 obręb 5, położonej w Kołobrzegu przy ul. Fredry. 
 
Punkt 7 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 36 obręb 12, położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Waryńskiego 8-9 

 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 
Wolski, Zastępca Prezydent Miasta ds. Gospodarczych. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawił Pan radny 
Henryk Bieńkowski, Przewodniczącego Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawił Pan radny Sławomir Kargul, Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 

36 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Waryńskiego 8-9: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny Artur Dąbkowski  

i Pani radna Wioletta Dymecka. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/475/17 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu  

i przejazdu na działce nr 36 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Waryńskiego  

8-9. 

 

Punkt 8 (po zmianach). Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w 

latach 2014-2016 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku z kontroli 

kompleksowej wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto 

Kołobrzeg w latach 2014-2016. 

 
Sprawozdanie wraz z projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosku  

z kontroli kompleksowej wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę 

Miasto Kołobrzeg w latach 2014-2016 przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i zarazem Kierownik Zespołu Kontrolnego. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych przedstawił stanowisko do projektu uchwały. 

Prezydent Miasta wniósł uwagi na etapie kontroli do protokołu – część Komisja Rewizyjna 

uwzględniła. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wypracował 

stanowiska. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że każdy z Członków Klubu będzie głosował według własnego uznania. 



22 

 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski uzasadnił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

zasięgnięcia opinii biegłego rzeczoznawcy z zakresu budownictwa 

  Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że sprawozdanie z kontroli jest dosyć 

obszerne, opisuje szereg rzeczy. Pani radna powiedziała także, że w tym 

sprawozdaniu brakuje kwestii finansowych. Pani radna zadała pytania: czy molo 

wykonano zgodnie z projektem, czy wykonano w terminie?  Pani radna zapytała 

także o inwestycję „Trzech Pokoleń”. 

 Pan radny Krzysztof Plewko powiedział, że kiedy była prowadzona kontrola, zespół 

nie miał takich informacji. „Co do pokrycia samej głowicy, to nie ma możliwości, aby 

te deski się utrzymały? Nasz wniosek jest bardzo słuszny, bo prezydent powiedział, 

że rzeczoznawca sądowy to oceniał. O tym nic nie wiemy. Powołać rzeczoznawcę po 

to, aby sprawdził, czy nasi urzędnicy dopilnowali tej inwestycji. Kto ten projekt przyjął i 

za niego zapłacił? Gdybyśmy poszli do sądu, to wykonawca powie, że zawinił 

projektant. Najwyższy czas z tym skończyć.” 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem: „ Dofinansowanie inwestycji 

przy molo ok. 8 mln. Co do „Trzech Pokoleń”, nie wypracowano wniosków, bo ich nie 

było?” 

 Pan radny Sławomir Kargul zapytał, czy Komisja nie mogła sama wystąpić o taką 

opinię rzeczoznawcy? 

 Pani radna Aneta Cieślicka zapytała, czy wniosek przygotowano po to, aby skierować 

to do sądu? Opinia biegłego poza sądem będzie dużo droższa niż biegłego 

sądowego. Pani radna poprosiła, aby poczekać z tym wnioskiem. 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „Mamy wadliwe procedury przetargowo – 

wykonawcze. To jest dokonanie oceny prezydenta i jego pracowników. Jeżeli 

przesuniemy to do Urzędu, to niewiele będzie z tego wynikało. Można to 

przeprowadzić przez Radę. Jest to kolejny dowód na to, że przy zadaniach 

inwestycyjnych są popełniane błędy. Czy projekt przewidywał, aby te barierki były 

ocynkowane? Czy Komisja Rewizyjna to sprawdziła?.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Śruby miały być cynkowe, ale nie były. Wiele rzeczy nie 

było wykonanych zgodnie z projektem, który też miał wady. W odpowiedzi na moja 

interpelację było, że gwarancja na projekt była do 2019 r Rzeczoznawca po to, aby 

nam pozwolił ocenić sytuację.” 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Szanowni Państwo, odnoszę wrażenie, że urząd 

wszystko robi a projekt się przedawnił. Jest coś takiego, jak sztuka budowlana  

i wykonawca powinien postępować zgodnie ze sztuka budowlaną. Jeżeli chodzi o 

malowanie, to osobiście widziałem, że było malowanie na zewnątrz. Ktoś brał 

pieniądze i nie dopilnował. Proponuje, aby tą sytuację ocenił biegły. 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan Jerzy Wolski: „Mam 

świadomość tego, że ta inwestycja budzi emocje, bo wydano środki publiczne. 
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Wydział Inwestycji dostał gotowy projekt do realizacji, my to weryfikowaliśmy. Na 

etapie wstępnym podpisano umowę z projektantem, który ma rok czasu 

odpowiedzialności. Na etapie realizacji pewne rzeczy zgłaszaliśmy. Projektant 

pewnych rzeczy z różnych względów nie przewidział. Na tym etapie naprawy 

posztormowej dolnej główki nie można było zrobić inaczej. Są protokoły ze spotkań. 

Druga ekspertyza na temat pękającego betonu, wezwaliśmy rzeczoznawcę. Do 30 

kwietnia wszystkie prace miały być wykonane. Część wykonano, a część nie. 

Poinformowałem, że od 30 kwietnia będą naliczane kary. Wierzę w to, że wykonawca 

po okresie letnim to naprawi. Na etapie ogłoszenia przetargu zgłosiły się dwie firmy  

i ten wykonawca wygrał ten przetarg. To są procedury, których trzeba przestrzegać. 

Można zlecić ekspertyzę. Jeżeli to się oprze o sąd, to on powoła biegłego sądowego. 

Ona w żaden sposób nie zmusi wykonawcy do wykonania rzeczy na podstawie 

ekspertyzy. Na chwile obecną stosowne dokumenty wysłaliśmy do wykonawcy. Na 

tych protokołach wykonawca zobowiązuje się do tego, że to wszystko wykona.” 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Jestem niepocieszony tym, co Pan powiedział. Umowa 

standardowa dla wykonawcy i projektanta jest na ten sam okres. Przygotowaliście tak 

niezdarnie tą inwestycję, jakbyście z góry założyli, że tak ma być. Generalnie błąd 

polega na tym, że inwestor czyta ten projekt tak długo aż wyłapie wszystkie błędy. 

Nasz wizerunek jest fatalny. Czy na pewno podlegli Panu pracownicy wywiązują się 

ze swoich zadań?” 

 Pan radny Marcin Beńko: „Idea powołania rzeczoznawcy wyniknęła z wypowiedzi 

Naczelnika Wydziału Inwestycji.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Czy jest wykonana dokumentacja zdjęciowa wykonanej 

rozbiórki?” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan Jerzy Wolski: „Projekt 

dokumentacji był pomiędzy wykonawcą a projektantem. Ja nie jestem przeciwny, ale 

uważam, że to będą wyrzucone pieniądze. Jeżeli spotkamy się w sądzie, a spotkamy 

się, jeżeli wykonawca nie wykona pewnych rzeczy. Odpowiadając Panu radnemu 

Plewko – za każdym razem jest robiona dokumentacja. Wypłacona została zaliczka 

za roszczenie, które przedstawiliśmy. Za szkody wyrządzone przez sztorm, środki 

zostały wypłacone.” 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Jeżeli MOSiR źle realizował budowę stadionu, to może 

należało wziąć inwestora zastępczego? Ja Panu współczuję.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „30 kwietnia zgłosiłem się z dokumentacją zdjęciową, że 

molo się sypie. Dlaczego jeden wykonawca mógł być pociągnięty do 

odpowiedzialności naprawczej, a drugi nie? Teraz widać, że wchodzi ubezpieczyciel.” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan Jerzy Wolski: „Są różni 

wykonawcy. Nie chciałbym tu publicznie oceniać wykonawcy. Pilnujemy interesów 

miasta, aby miasto do tego nie dokładało.” 

 Pan radny Marcin Beńko: „Czy MOSiR będzie zwracał środki dzierżawcy za straty?” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan Jerzy Wolski: „Stroną jest 

MOSiR i dzierżawca. O tym Państwa poinformuję.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Wydaje mi się, że MOSiR nie będzie zwracał.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „W 1992 r. było molo prowadzone przez  

Hydro – Inżbud. Mam czyste sumienie, ze nie dałem prezydentowi absolutorium.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Wykorzystajmy to molo, że jest darmowe. Dlaczego nie 

ma zapisów propagandowych, że jest darmowe wejście?” 
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 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan Jerzy Wolski: „ Przyjmuję ta 

wypowiedź do wiadomości.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wniosku 
Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych 
przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2014-2016 wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 
0 przeciw, 4 wstrzymały się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/476/17 w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej z kontroli 
kompleksowej wybranych zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg w latach 2014-2016 wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 
 
Punkt 9 podpunkt 1 (po zmianach) – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji 

Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2016 

 

W imieniu Prezydenta Miasta sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy 

Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2016 przedstawił Pan Jerzy Wolski, Zastępca 

Prezydenta Miasta. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował sprawozdanie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował sprawozdanie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Niezależny Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie 

zaopiniował sprawozdanie. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy 
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Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2016: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 

radnych, 0 przeciw, 4 wstrzymały się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie 

Prezydenta Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2016. 

 
Punkt 9 podpunkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami zostało przesłane do 

radnych drogą elektroniczną dnia 28 czerwca 2017 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady  

 
Punkt 10 – Wolne wnioski i informacje: 
 
Przewodniczący przekazał następujące informacje: 
1. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 1 czerwca 2017 r. 
poz. 2507 została opublikowana Uchwała Nr XXXII/455/17 z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 
 
2. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 7 czerwca 2017 r. 
poz. 2559 została ogłoszona Uchwała Nr XXXII/457/17 z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie 
opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM). 
 
3. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 9 czerwca 2017 r. 
zostały ogłoszone: 
- Uchwała Nr XXXII/459/17 z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie wprowadzenia zakazu 
    wędkowania na terenach administrowanych przez Zarząd Portu Morskiego Kołobrzeg  
    sp. z o.o. na Wyspie Solnej – poz. 2581 
- Uchwała Nr XXXII/463/17 z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie nadania nazwy ulicom na 
   osiedlu Ogrody w Kołobrzegu – poz. 2584 
- Uchwała Nr XXXII/464/17 z dnia 25 maja 2017 r. w sprawie zniesienia ochrony z części 
   pomnika przyrody – poz. 2582. 
Te trzy uchwały weszły w życie 24 czerwca 2017 r. 
 
4. Muzeum Kołobrzeskie „Patria Colbergiensis” pismem z dnia 20 czerwca 2017 r. wystąpiło 
do Rady Miasta z wnioskiem o nadanie oficjalnej nazwy „Reduta Sułkowskiego” miejscu 
zlokalizowanemu na działce nr 6 obręb 8 w Kołobrzegu. Wniosek został skierowany do 
Komisji Komunalnej celem zaopiniowania oraz przesłany do Radnych. 
 
5. Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 06 czerwca 2017 r. przesłała 
do Rady Miasta dwie uchwały Składu Orzekającego RIO z dnia 6 czerwca 2017 r.: 
- Uchwałę Nr LXXI.313.Z.2017 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
   budżetu w 2017 roku, 
- Uchwałę Nr LXXI.314.Z.2017 w sprawie wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty 
   długu publicznego. 
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Obie opinie były pozytywne i uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie z dnia 6 czerwca 2017 r. zostały przesłane do wiadomości wszystkich 
Radnych. 
 
6. 14 czerwca 2017 r. została przesłana do wiadomości Radnych „Analiza stanu gospodarki 
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 2016”. 
 
7. 23 czerwca 2017 r. zostało do Radnych przesłane zaproszenie Lokalnej Organizacji 
Turystycznej Regionu Kołobrzeg” i Agencji Reklamowej Eskadra na konsultacje dotyczące 
opracowania strategii marketingowej dla miasta i regionu Kołobrzeg. Konsultacje będą 
miały miejsce 5 lipca 2017 r. w budynku Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13 
w godzinach 18:00 – 20:00. 
 
Wszystkie wymienione dokumenty stanowią załącznik do protokołu 
 

W tym punkcie glos zabierali: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zgłosił propozycję zwołania zwyczajnej sesji w związku 

ze zdjęciem z porządku obrad dzisiejszej sesji dwóch projektów uchwal planistycznych dot. 

Mirocic i Kołłątaja. 

 

Pan radny Marek Młynarczyk, który zapytał o projekt uchwały w sprawie stref płatnego 

parkowania. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że taki projekt uchwały musi być kompletny tzn. musi 

być podpisany i uzgodniony z radcą prawnym, aby mógł być wprowadzony do porządku 

obrad sesji. 

 

Punkt 11 – Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIII sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 17:00. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Ryszard Szufel 

 

Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak 

 


